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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 24 oktober 2022 
Plats: Lindhagsgatan 76 sammanträdesrum Häggen  
 
Närvarande: 
Birgitta Dangården (SPF) 
Björn Sundström (SPF) 
Karin Schiöld (SPF) 
Anita Nordin Vik, PRO 
Karl-Ivar Borg (SPF) 
Kim Åsberg (PRO) 
Kerstin Levisohn (SPF) 
Boel Seldén (SPF) 
 
Frånvarande:  
Anders Lidbeck (SPF) 
Roger Andersson (PRO) 
 
 
Övriga medverkande: 
Charlotta Jaensson, strateg för boendeplanering äldreförvaltningen 
§§ 1-3 
Hanna Markula, Micasa §§ 1-3 
Lena Slotte, avdelningschef §§ 1-3 
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
 
Justeras: 
Birgitta Dangården (SPF), Kim Åsberg (PRO) 
            
§1 Godkännande av föregående protokoll och fastställande av 
dagens dagordning  
Föregående protokoll godkänns.  
 
§2 Val av ordförande och justerare 
Birgitta Dangården väljs till ordförande och utses att tillsammans 
med Kim Åsberg justera dagens protokoll. 
 
§3 Boendeplanering  
Charlotta Jaensson äldreförvaltningen och Hanna Markula Micasa 
ger information om boendeplanering. Powerpoint-presentationerna 
biläggs protokollet.  
 
§4 Information från stadsdelsförvaltningen 
Elin Sundberg redogör för det senaste inom 
äldreomsorgsavdelningen.  
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§5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 oktober 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
Ärende 1-4 
Inga synpunkter. 
5. Anmälan av medborgarförslag 
Pensionärsrådet stödjer medborgarförslaget om träbänkar i 
Kronobergsparken. 
Ärende 6-8 
Inga synpunkter. 
8. Svar på medborgarförslag om skräpkampanj 
Inga synpunkter. Pensionärsrådet vill dock lyfta att det är bra om 
ansvarsfördelningen gällande vem som omhändertar skräp 
tydliggörs. 
Ärende 9-13 
Inga synpunkter. 
14. Föreningsbidrag 2022 - ansökningsomgång 2 
Pensionärsrådet stödjer förslaget. Pensionärsrådet anser att 
långsiktighet för bidrag är bra och att föreningsbidraget ej ska kräva 
att ansökan gäller projekt.  
Ärende 15-21 
Inga synpunkter. 
§6 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Inga synpunkter. 
 
§7 Inkomna skrivelser, inbjudningar m.m. 
- 
Övriga frågor 
Pensionärsrådet informerar om att Nacka kommun driver ett projekt 
där äldre över 85 år får träna gratis. Pensionärsrådet föreslår att 
Kungsholmen provar detta. 
  
§8 Frågor till nästa sammanträde 
- 
 
 
Planering av gäster och teman under 2022 och 2023: 

- Ny nämndordförande 
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